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Verslag 

 
 1. Verwelkoming door voorzitter van de sportraad en de schepen van sport 

 

Verwelkoming door de voorzitter van de sportraad, Bart Bouton. 

 

“Goedenavond beste sportclubs 

In naam van de sportraad heet ik jullie van harte welkom op de jaarlijkse algemene 
vergadering. Ik zal het kort houden, want we hebben een goed gevulde agenda. 

Eerst en vooral had ik jullie graag voorgesteld aan onze nieuwe schepen van Sport, de heer 
Marc Descheemaecker. Meneer de schepen, welkom! 

Bij de nieuwe legislatuur in Middelkerke hoort ook een nieuwe sportraad. We verwelkomen 
vandaag een zevental nieuwe gezichten en dat zijn zeker niet de minste. Elke grote sportclub 
uit Middelkerke zal de komende 6 jaar zijn steentje bijdragen in het Middelkerkse sportleven. 

Dat de grote sportclubs hier allemaal een afgevaardigde komt ook door het toedoen van onze 
nieuwe schepen van Sport, waarvoor dank. 

Gezien we het vooropgestelde aantal leden niet overschrijden, moeten we ook geen verkiezing 
organiseren. Wel zullen alle nieuwe kandidaten zichzelf kort even voorstellen aan het einde van 
deze algemene vergadering. 

Dan rest mij nu enkel nog het woord te geven aan de heer Descheemaecker en jullie alvast 
hartelijk te bedanken voor jullie komst. 

Meneer de schepen, aan u het woord.” 
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Verwelkoming door de schepen van Sport, Marc Descheemaecker. 

 

Dames en heren, beste sportliefhebbers, 

 

Het is mij een groot genoegen om jullie hier vandaag te mogen verwelkomen als jullie nieuwe 
schepen van Sport. Hoewel ik oorspronkelijk uit Antwerpen kom, woon ik intussen al vier jaar 
in Middelkerke, en ik ben onder de indruk van wat deze gemeente op sportief vlak te bieden 
heeft. 

 

Middelkerke mag zich gelukkig prijzen met een uitstekende sportinfrastructuur. Met vier tot vijf 
sporthallen voor een bevolking van ongeveer 20.000 inwoners mogen we gerust stellen dat 
sport hier een belangrijke plaats inneemt. Daarnaast telt onze gemeente tal van sportclubs, die 
een cruciale rol spelen in de ontwikkeling van sporttalent en de sociale cohesie binnen onze 
gemeenschap. 

 

Een aspect dat ik bijzonder waardeer, is het bestaan van clubs met een volledige werking. 
Clubs waar kinderen de kans krijgen om door te groeien naar hogere categorieën en, in het 
geval van ploegsporten, zelfs tot de eerste ploeg. Dit vraagt een enorme inzet van trainers, 
vrijwilligers en bestuursleden, en daarvoor wil ik mijn oprechte waardering uitspreken. 

 

Natuurlijk zijn er ook uitdagingen. De infrastructuur in Leffinge, meer bepaald de sporthal 
Barloke, is dringend aan renovatie toe. Het dak moet vernieuwd worden, de verlichting 
aangepakt, er is nood aan bijkomende kleedkamers en een volwaardige sportvloer. We willen 
deze renovatie op een manier aanpakken die zo weinig mogelijk impact heeft op de werking 
van de sportclubs, want hun activiteiten moeten kunnen blijven doorgaan. 

 

Daarnaast krijgen we regelmatig vragen over het beleid rond het sport- en zwemcomplex van 
VITA in het vrijetijdspark. Vooral het nieuwe parkeerbeleid roept reacties op. Ik begrijp deze 
bekommernissen en wil verduidelijken dat de gemeente destijds voor een publiek-private 
samenwerking (PPS) met VITA heeft gekozen, omdat de investering voor ons alleen te groot 
was. VITA moet inkomsten genereren, en die blijken momenteel ontoereikend. Daarom werd 
een aangepast parkeerbeleid ingevoerd. 

 

Toch blijven we in gesprek over de tarieven. Er werden voorstellen gedaan voor een jaar-, 
halfjaar- en maandabonnement, evenals een dagtarief. We zoeken samen naar een eerlijke 
oplossing, maar het is belangrijk om te benadrukken dat de gemeente de parkeerkosten niet 
zal dragen. Clubs zullen creatief moeten omgaan met deze situatie, bijvoorbeeld door het 
lidgeld aan te passen. 

 

Sport is en blijft een prioriteit in Middelkerke. Ik kijk ernaar uit om samen met jullie te werken 
aan een sportbeleid dat zowel onze infrastructuur als onze clubs ten goede komt. 

 

Dank jullie wel en geniet van deze bijeenkomst! 
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 2. Toelichting door Sport Vlaanderen (Niels Hostyn, regioverantwoordelijke Oost- en West-

Vlaanderen en aanspreekpunt voor Middelkerke. 

Onder ‘meldingen’, een traditioneel agendapunt in de Algemene Vergadering, wordt telkens toelichting 

gegeven over de nieuwe campagnes van Sport Vlaanderen. 

Dit jaar is Sport Vlaanderen zelf te gast. 

Niels Hostyn, de regioverantwoordelijke voor Oost- en West-Vlaanderen, tevens het 1ste 

aanspreekpunt voor Middelkerke, stelt Sport Vlaanderen in al haar facetten voor. 

De Power Point wordt als bijlage mee verstuurd. 

 3. Algemene agendapunten 

 

De traditionele punten op de agenda van de jaarlijkse Algemene Vergadering worden overlopen en 
voorgelegd aan de Algemene Vergadering. 

1. Evaluatie activiteiten 2024 
- samen met de uitnodiging voor de Algemene Vergadering werd een overzicht van de 
activiteiten in 2024 bezorgd. Bij alle activiteiten, voor zover mogelijk, werd het aantal 
deelnemers genoteerd. 
- financieel: de boekhouding van de sportraad werd op d.d. 19/02/2025 nagezien door Roy 
Vandergunst (WC De Duintrappers) en Peter Tack (WTC Octopus). 
Peter Tack neemt het woord en deelt mee aan de Algemene Vergadering dat er geen 
opmerkingen geformuleerd werden. Hij is tevens bereid om deze taak ook in 2026 terug op 
zich te nemen. 

2. Programma 2025 
- een overzicht van alle activiteiten in 2025 werd mee gestuurd 
- het begrotingsvoorstel voor 2025 werd door de Algemene Vergadering aanvaard, er werden 
geen opmerkingen gegeven. 

3. Saldo erkende Middelkerkse verenigingen 
- op de Algemene Vergadering in 2024 stond het saldo op 61 clubs. In juni 2024 werd nog 1 
sportclub erkend (Westende Pickelbar)= 62 
Ondertussen werd in januari 2025 de erkenning van 2 nieuwe sportclubs goedgekeurd door 
het college van burgemeester en schepenen, en met positief advies van de sportraad. 
Het nieuw saldo staat nu op 64. 
De 2 nieuwe erkende Middelkerkse verenigingen zijn:  
 * Revival Darts 
 * De CLDW Kubbers 

4. Schriftelijke vragen aan de Algemene Vergadering 
- alle clubs werden via mail geïnformeerd over het indienen van scriftelijke vragen. De 
deadline voor het indienen was 15/02/2025. 
Er werd 1 schriftelijke vraag ingediend door Actinia Diving Club Middelkerke 
“ naar aanleiding van het nieuw parkeerbeleid graag toegang voor de lesgevers van buiten 
Middelkerk. Voor alle clubs/ ik ben heel duidelijk zonder lesgevers kunnen wij niet verder. Ten 
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slotte wordt er door de gemeente al betaald voor het gebruik van het zwembad die we 
gebruiken op de lesdagen.” 
Antwoord: zie verwelkoming schepen, daar werd het parkeerbeleid van VITA al eens 
toegelicht. 
- staande de vergadering werden nog spontaan een aantal vragen gesteld die ook door de 
schepen van sport beantwoord werden: 
 
 * Wordt bij de renovatie van de Barloke ook rekening gehouden met een minimale 
 impact voor de sportclubs? 
 →“ ja, de renovatie van het dak en andere renovaties worden zo gepland dat de
 impact minimaal is voor de sportclubs. Het is de bedoeling dat de clubs zo goed 
 mogelijk hun werking kunnen verder zetten.” 
 
 * Wordt bij de renovatie ook rekening gehouden met de aanpak van de 
 doucheruimtes, want deze zijn ook aan vernieuwing toe? 
 →” er worden zeker meerdere kleedkamers voorzien. De ruimte tussen de sporthal 
 en het judolokaal leent zich om bijkomende kleedkamers te voorzien. Aanpak van 
 de bestaande sanitaire ruimtes wordt bekeken in het totaalpakket van de 
 renovatie.” 
  
 * BC De Bamburg zal dus niet meer kunnen badmintonnen in de Bamburg. Weeral 
 inboeten voor MTV Sirene. Er is al een terugval van 7 naar 3 terreinen. Hoe zit het 
 nu met onze club? Wat zijn de alternatieve en wat moeten we aan onze leden 
 communiceren? 
 →” MTV Sirene is een turnvereniging met meer dan 350 leden en meer dan 30 
 trainers. De competitieturners kunnen niet verder evolueren naar een hoger niveau 
 of hun prestaties verbeteren omwille van een te korte aanloop. Door een stuk 
 podium bij te plaatsen geeft dit weer perspectieven aan deze turners. Voor de 
 badminton betekent dit ofwel verder spelen op 2 velden ofwel verhuizen naar de 
 sporthal in VITA Krokodiel. De keuze werd gemaakt in functie van de grootte van 
 de club, niveau en zeer ruime jeugdafdeling van MTV Sirene.” 
  

 4. Kandidaturen voor de Raad van bestuur, sportraad Middelkerke 

 

Bij een nieuwe legislatuur wordt telkens een oproep voor (nieuwe) kandidaten voor de sportraad 
gelanceerd. 
De oproep werd op 24/02 naar alle clubs verstuurd, en het inzenden van een kandidatuur diende 
tegen ten laatste 17 maart ingediend te worden. 

De sportraad wordt volgens de statuten en huishoudelijk reglement samengesteld door 9 personen. 
Deze 9 personen weerspiegelen het sportleven binnen de gemeente, en moeten dus zeker 
representatief zijn.  

Ontvangen kandidaturen en voorstelling van deze kandidaten tijdens de Algemene Vergadering:  

1. Surfclub Westende 
- Wanja Surmont (Piet Oosterlynck als vervanger) 

2. MTV Sirene 
- Elsie Vandooren (Kathy Vandenbussche als vervanger) 

3. BC Mibac 
- Phaedra Vanhooren (Robin Devoldere als vervanger) 
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4. Goldenpoint 
- Katrien ’t Kindt 

5. PC De Zeemeermin 
- Wilfried Brouckaert 

6. FC Beaufort Middelkerke 
- Jan Turck 

7. VC Jumpers 
- Steve Billiaert 

8. Bart Bouton 
- huidige voorzitter sportraad 

9. Bieke Dewulf 
- vertegenwoordiging Middelkerkse scholen 

 

Deze kandidaten stellen zich kort voor en hun kandidatuur wordt door de Algemene Vergadering 
aanvaard. 

 5. Demo Sport@Middelkerke: presentatie door FC Beaufort Middelkerke 

Tijdens de jaarlijkse Algemene Vergadering wordt de gelegenheid geboden aan een Middelkerkse 

sportclub om haar werking eens te presenteren aan de andere sportclubs. 

heel wat voorstellen, activiteiten en aanpak van een club kan een inspiratie zijn voor de andere 

sportclubs. 

Dit jaar is het de beurt aan FC Beaufort Middelkerke om via een Power Point de werking van de club 

voor te stellen. 

 6. bedanking aan alle aanwezigen en aftekenen van de aanwezigheidslijst 

 

Alle aanwezigen worden bedankt voor hun komst. 
Nog wat napraten kan en een drankje wordt aangeboden door de sportraad. 
Alle aanwezige clubs worden verzocht om de aanwezigheidslijst te tekenen! 

Bedankt voor jullie aanwezigheid! 

 

Voor verslag, 

 

 

de wnd. secretaris, de voorzitter, 
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Wilfried Brouckaert Bart Bouton 
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